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Dalyvauja: seniūnaičiai Albinas Pugevičius, Saulius Patackas, Marius Švažinskas, Inga 

Janulevičienė,  Dainius Jaudegis, Rasa Simonaitytė, Simonas Stašaitis, Vitas Damulevičius, seniūnas 

Skirmantas Nominaitis, socialinio darbo organizatorė Jolita Meškauskienė. 

Pradedant sueigą seniūnas paprašė seniūnaičių leisti daryti sueigos garso įrašą. Seniūnaičiai pritarė 

bendru sutarimu. Sueigos pirmininkas Albinas Pugevičius patikrino kvorumą ir paprašė seniūnaičių 

tvirtinti sueigos darbotvarkę. Sueigos darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

       Darbotvarkė: 

1. Dėl kelių ir gatvių, numatomų remontuoti 2022 metais, eiliškumo sąrašo sudarymas. 

2. Dėl atliekų konteinerių aikštelės įrengimo prie Universiteto g. 2 daugiabučio namo. 

3. Dėl perspektyvinio pėsčiųjų takų remonto eiliškumo nustatymo. 

4. Kiti klausimai. 

SVARSTYTA. 1. Dėl kelių ir gatvių, numatomų remontuoti 2022 metais, eiliškumo sąrašo 

sudarymo. 

Seniūnas pristatė preliminarų Akademijos seniūnijos gatvių remonto eiliškumo 2022 metais  sąrašą 

ir nurodė, kad Tako gatvė atskirais ruožais buvo remontuota 2020 – 2021 metais. Remontuoti 

šaligatviai, įrengta 18 vietų automobilių stovėjimo aikštelė, tačiau ties Tako g. 7 kaupiasi paviršinis 

(lietaus) vanduo, nes nėra įrengta nuotekų sistema, todėl remonto eiliškumo sąraše Tako g. siūlė 

palikti. Vitas Damulevičius pasiūlė, kad reiktų konkrečiai įvardinti, kokio remonto gatvei reikia, tai 

yra - paviršinių nuotekų įrengimo. Po diskusijos:  

NUTARTA: Pritarti  žemiau pateiktam kelių ir gatvių, numatomų remontuoti 2022 metais, eiliškumo 

sąrašui (vienbalsiai): 

1. Pilėnų gatvės rekonstrukcija. 

2. Tako gatvės paviršinių nuotekų įrengimas. 

3. Jaunimo gatvės remontas. 

4. Miško gatvės apšvietimo įrengimas. 

5. Volungių gatvės asfaltavimas ir apšvietimo įrengimas. 

 SVARSTYTA: 2. Dėl atliekų konteinerių aikštelės įrengimo prie Universiteto g. 2 daugiabučio 

namo. 



    Seniūnas paaiškino, kad dėl konteinerių aikštelės įrengimo prie Universiteto g. 2 daugiabučio namo 

raštu į seniūniją kreipėsi DNS bendrijos „ViaBaltika“ pirmininkas. Kadangi galima konteinerių 

aikštelės vieta yra Žemės ūkio akademijos teritorijoje, seniūnija kreipėsi į Vytauto Didžiojo 

universiteto administraciją leidimo aikštelės įrengimui. Sutikimas buvo gautas.  Albinas Pugevičius 

pakomentavo, kad bendrijos pageidavimas yra pagrįstas ir savalaikis, nes čia vienintelė vieta 

seniūnijoje, kur konteineriams laikyti nėra įrengtos specialios vietos. Inga Janulevičienė išreiškė 

pritarimą aukštelės poreikiui ir atkreipė dėmesį, kad pravažiavimas iki daugiabučio namo yra 

duobėtas, klausė ar nėra galimybės jį sutvarkyti. Atsakė seniūnas, kad čia ne seniūnijos gatvė, o visa 

teritorija priklauso universitetui.  

  NUTARTA: pritarta atliekų konteinerių aikštelės įrengimui šalia Universiteto g. 2, numatytoje 

vietoje (vienbalsiai). 

  SVARSTYTA: 3. Dėl perspektyvinio pėsčiųjų takų remonto eiliškumo nustatymo. 

Seniūnas pristatė perspektyvinį pėsčiųjų takų sąrašą, takus, kuriuos reikia remontuoti ir paprašė 

sueigos siūlyti remonto eiliškumą. Vitas Damulevičius pasiūlė, kad tako įrengimas tarp Sodų g. ir GB 

„Greitis“ būtų vienas pirmųjų, įrengiant ir pėsčiųjų perėją ties įvažiavimu į darželį „Gilė“ Sodų g.. 

Albinas Pugevičius akcentavo, kad tako prie Universiteto g. 10 remontas reikalingas, tačiau, dėl 

didelės darbų apimties, gal savivaldybė galėtų numatyti atskirą remonto finansavimą, o      Lelijų tak. 

- Vynuogyno g. sujungimas aktualus bus tik tuo atveju, kai garažų bendrija užtvers kiemą ir neliks 

praėjimo pėstiesiems. Saulius Patackas nurodė, kad Pilėnų g. 10-14 pėsčiųjų tako būklė yra 

nepatenkinama. Seniūnas paprašė atkreipti seniūnaičių dėmesį pirmiausiai į tuos takus, kurie neturi 

kitų patekimo alternatyvų, bei nurodė, kad Pilėnų g. 3- Mokyklos g. 2 takas driekiasi per miško 

paskirties žemę, yra saugomoje teritorijoje, todėl būtinas derinimas su kitomis institucijomis. Po 

diskusijos, perspektyvinis pėsčiųjų takų remonto eiliškumas išdėstytas taip: 

1. Sodų g.- GB „Greitis“; 

2. Pilėnų g.10-14; 

3. Tako g.5-1; 

4. Universiteto g.10; 

5. Pilėnų g. 3 - Mokyklos g. 2 ; 

6. Lelijų takas- Vynuogyno g.. 

NUTARTA: pritarti perspektyviniam pėsčiųjų takų remonto eiliškumui (vienbalsiai). 

SVARSTYTA: 4. Kiti klausimai. 

4.1 Inga Janulevičienė klausė apie galimybes vaizdo stebėjimo kamerų įrengimui VDU ŽŪA 

teritorijoje, dėl padažnėjusių nusikalstamų veikų. Atsakė Albinas Pugevičius, kad prie Jaunimo g. 4 

yra bendrijos kameros. Atsakė seniūnas, metų pradžioje buvo aiškintasi galimybės, kartu su ŽŪA ir 

nustatyta, kad seniūnijai įrengti vaizdo stebėjimo kameras nėra techninių galimybių. 

4.2 Inga Janulevičienė klausė dėl tekstilės atliekų konteinerio miestelyje pastatymo ir nurodė, kad 

gyventojai tokio konteinerio norėtų. Atsakė seniūnas, kad tekstilės atliekų surinkimas bus 

organizuojamas visoje Kauno rajono savivaldybės teritorijoje, tačiau bus pradėta ne ankščiau nei po 

1,5 -2 metų. Seniūnas taip pat informavo, kad tekstilės atliekas iš gyventojų nemokamai priima 

stambiųjų atliekų surinkimo aikštelėse, arčiausia jų – Raudondvario pl., Kaune. 



4.3 Marius Švažinskas klausė, kokia situacija yra dėl Šakių pl. plėtros, ar numatoma išplatinti gatvę. 

Atsakė seniūnas, tarp Kauno rajono savivaldybės administracijos ir kelio savininko (LAKD) vyksta 

susitikimai ir susirašinėjimas, apie priimtus sprendimus seniūnaičiai bus informuojami. Marius 

Švažinskas paklausė ar nebūtų galima surinktas infrastruktūros mokesčio lėšas panaudoti Šakių pl. 

infrastruktūros plėtrai. Atsakė seniūnas, savivaldybių infrastruktūros plėtros įstatyme nurodyta, kad 

„lėšų dalis, kurią sudaro neprioritetinės savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos, naudojamos 

kompensuoti už savivaldybės infrastruktūros plėtros iniciatoriaus lėšomis įrengtą neprioritetinę 

savivaldybės infrastruktūrą vadovaujantis šio įstatymo 13 straipsnio nuostatomis.“. Vadovaujantis šia 

įstatymo nuostata, šiuo metu neprioritetinės įmokos gali būti naudojamos kompensacijoms už 

statytojų lėšomis įrengtą infrastruktūrą mokėti. Iki šiol Akademijos seniūnijoje dar nei vienas 

statytojas nėra baigęs įrengti savivaldybės infrastruktūros. 

4.4 Marius Švažinskas klausė, kada bus miestelyje įrengta daugiau vaizdo stebėjimo kamerų. Atsakė 

seniūnas, tikslių įrengimo terminų dar neturi, savivaldybė vykdo įrangos pirkimus, paaiškėjus 

rezultatams, seniūnaičius informuos. 

4.5 Marius Švažinskas nurodė girdėjęs gyventojų pasiūlymus, Pilėnų g. rekonstrukcijos metu 

antžemines konteinerių aikšteles rekonstruoti į požemines ir klausė, ar neplanuojama tuo pačiu tai 

įgyvendinti Mokyklos ir Tako gatvėse. Atsakė seniūnas, Kauno rajono savivaldybė per Aplinkos 

apsaugos ministerijos programą vykdė konteinerių aikštelių įrengimo projektą, kurio metu iš viso 

rajone įrengta 187 konteinerių aikštelės, iš jų 77 pusiau požeminės, Akademijoje – 4 antžeminės. 

Projektas yra baigtas, šiuo metu naujų konteinerių aikštelių įrengti neplanuojama. 

4.6.  Dėl eismo tvarkos organizavimo Mokyklos g. 

Seniūnas informavo sueigą apie šiuo metu galiojančią eismo organizavimo tvarką Mokyklos ir Sodų 

g., ir paprašė seniūnaičių įvertinti situaciją iš naujo, nes nuo šių metų rugsėjo 1 d., pradėjus dirbti 

švietimo įstaigoms nenuotoliniu būtu, paaiškėjo realus automobilių srautų pasiskirstymas rytinio ir 

vakarinio piko valandomis. Seniūnas nurodė stebėjęs pats ir sulaukęs gyventojų pastebėjimų, kad 

papildomos lentelės Nr.828, ribojančios automobilių eismą darbo dienomis nuo 16 iki 18 val., yra 

perteklinės ir galėtų būti demontuotos. Po diskusijos: 

NUTARTA. 4. Pritarti  kreiptis į Saugaus eismo komisiją dėl papildomų lentelių Nr.828 darbo 

dienomis nuo 16 iki 18 val. Mokyklos ir Sodų gatvėse nuėmimo (vienbalsiai). 

  Sueigos pirmininkas                                                                                         Albinas Pugevičius 

  Sueigos sekretorė                                                                                             Jolita Meškauskienė 

 


